
SPRAWOZDANIE

z prac Komisji Ochrony Srodowiska, Zdrowia , Rolnictwa i Lesnictwa

Rady Miasta Ustron

za okres kadencji 2006 - 2010

Komisja pracowafa w skladzie:

- Przemys# aw Korcz - przewodniczgcy

- Marzenna Szczotka - zastcpca

- Bogusfawa Ro2nowicz - sekretarz

- Stefan Bafdys

- Maria Jaworska

- Tadeusz Krysta

W okresie sprawozdawczym Komisja odbyfa 52 posiedzenia.

Frekwencja:

- Przemysfaw Korcz - 51 obecnosci, 1 nieobecnosc usprawiedliwiona

- Marzanna Szczotka - 45 obecnosci, 7 nieobecnosci usprawiedliwionych

- Bogusfawa Ro2nowicz- 51 obecnosci, 1 nieobecnosc usprawiedliwiona

- Stefan Ba#dys - 27 obecnosci, 23 nieobecnosci usprawiedliwione,

2 nieusprawiedliwione

- Maria Jaworska - 49 obecnosci, 3 nieobecnosc usprawiedliwiona

- Tadeusz Krysta - 51 obecnosci, 1 nieobecnosc usprawiedliwiona

XI 2006-XII 2007

W okresie sprawozdawczym Komisja odbyfa 17 posiedzen.

Frekwencja:

- Przemyslaw Korcz - 17 obecnosci

- Marzenna Szczotka - 15 obecnosci, 2 nieobecnosci usprawiedliwione

- Bogusfawa Ro2nowicz- 17 obecnosci

- Stefan Bafdys - 5 obecnosci, 12 nieobecnosci usprawiedliwionych

- Maria Jaworska - 16 obecnosci, 1 nieobecnosc usprawiedliwiona

- Tadeusz Krysta - 17 obecnosci



Wiodacym tematem prac komisji w okresie sprawozdawczym byla problematyka

dostgpnosci do usfug medycznych na terenie Ustronia. Komisja ustalila trzy kierunki
dziatania:

- zachowanie dotychczasowej puli usfug medycznych

- poszerzenie jej zakresu w dziedzinie usfug specjalistycznych

- wprowadzenie sobotniej opieki Iekarsko-pielggniarskiej dla turystow i mieszkancow
Ustronia.

Dla osiagnigcia w/w celow Komisja odbyfa szereg spotkan z Iekarzami

i kierownikami Niepublicznych POZ-tow z terenu Ustronia. W ich wyniku

z poczqtkiem 2007r. uruchomiono na terenie miasta sobotnie dyzury Iekarskie

opfacane z bud2etu miasta. Wykonawca zostaf wyloniony w drodze konkursu. W tym

samym okresie Komisja zaopiniowala pozytywnie projekt uchwafy dotyczacej zakupu

przez Miasto Ustron nieruchomosci przy ul. Mickiewicza 1 mieszczacej Niepubliczny

Zaklad Opieki Zdrowotnej, gabinety prywatne, pracownig RTG oraz gabinety

specjalistyczne wchodzace w sklad cieszynskiego ZOZ-u. W wyniku zakupu Komisja

przeprowadzifa negocjacje dotyczace warunkow najmu lokali w w/w nieruchomosci,

zaopiniowafa program prac remontowo-dostosowawczych oraz nakreslifa docelowe

wykorzystanie obiektu, zgodne z ustalonymi kierunkami dziafan w zakresie usfug
medycznych.

Ponadto w okresie sprawozdawczym Komisja:

- odbyfa 2 spotkania z przedstawicielem Komisji PP i RPA opiniujqc Miejski
PPiRPAiPN

- odbyfa spotkanie z kierownikiem Miejskiego Osrodka Pomocy Spofecznej oraz

kierownikiem Miejskiego Domu Spokojnej Starosci opiniujac ich Statut

- odbyfa 2 spotkania z prezesem Spofki Wodnej Mtynowka Janem Sztefkiem oraz

przedstawicielem RZGW inz. Czesfawem Witanskim, skfadajac wniosek

o zapewnienie w budzecie miasta srodkow na sfinansowanie projektu rewitalizacji

ciekow Bfadniczki i Mfynowki. Zadanie to wnioskowano do Planu Strategii
Rozwoju Miasta

- odbyfa spotkanie z p. Z. Biafasem i p. Jonszta dotyczace zagadnien ochrony
pozostafosci po gorniczo-hutniczej przeszfosci Ustronia (zabezpieczenie sztolni,

wyrobisk, kamieniofomow, stworzenie szlaku historyczno-przyrodniczego)



opiniowala zagadnienia dotyczace Lecznictwa Uzdrowiskowego na terenie

Ustroniu

odbyf a spotkanie z p. B. Krysta dyrektor Zfobka Miejskiego opiniujac jego Statut

opiniowal Miejski Program Zdrowotny oraz Program Niskiej Emisji

opiniowafa pozostafe uchwaty oraz sprawozdania przygotowywane na Sesje Rady

Miasta.

12008 -XII 2008

W okresie sprawozdawczym Komisja odbyla 13 posiedzen.

Frekwencja:

- Przemysfaw Korcz - 12 obecnosci, 1 nieobecnosc usprawiedliwiona

- Marzenna Szczotka - 12 obecnosci, 1 nieobecnosc usprawiedliwiona

- Bogusfawa Roznowicz- 13 obecnosci

- Stefan Bafdys - 6 obecnosci, 6 nieobecnosci usprawiedliwionych,

1 nieusprawiedliwiona

- Maria Jaworska - 13 obecnosci

- Tadeusz Krysta - 13 obecnosci.

Jednym z podstawowych tematow prac komisji w okresie sprawozdawczym byta

problematyka dostgpnosci do ustug medycznych na terenie Ustronia. W zwiazku

z zaprzestaniem dziatalnosci przez NZOZ Zawodzie rozwiazano, wraz z jej

wfascicielem, problem przechowywania i udost@pniania dokumentacji medycznej

pacjentow w/w placowki. Wystosowano pismo do sIaskiego oddziafiu NFZ wyrazajace

zaniepokojenie Komisji w zwiazku z ograniczeniem punktow na porady

ginekologiczne dia placowek medycznych z terenu Ustronia.

Kontynuujac temat modernizacji i rozszerzenia usfug medycznych w Przychodni

Zdrowia przy ul. Mickiewicza, Komisja na biezaco spotykata sic z panem

naczelnikiem M. Kozfowskim oraz najemcami, ustalajac dogodne dla obu stron

warunki prowadzenia inwestycji i najmu. Na biezaco zabiegano o pozyskanie nowych

uslug na terenie placowki. W efekcie Komisja zaopiniowafa pozytywnie wnioski

dotyczace wynajmu lokali przy ul. Mickiewicza 1 na poradnie RTG

i mammograficznq.



Komisja odbyfa spotkanie z dr Katarzyna Wencel dyrektor ds. Iecznictwa

Przedsigbiorstwa Uzdrowiskowego Ustror S.A., otrzymujac zapewnienie

o poszerzeniu ofert rehabilitacyjnej i zabiegowej Przedsicbiorstwa dia mieszkar cow

Ustronia. Ustalono r6wnie2 sposob wymiany informacji o dostgpnej ofercie

zabiegowej i mozliwosci skierowan pomigdzy Iekarzami ustror skich NZOZ-ow,

a Poradnia Uzdrowiskowa.

Ponadto w okresie sprawozdawczym Komisja:

- odbyfa spotkanie z kierownikiem Miejskiego Osrodka Pomocy Spotecznej -

opiniujac sprawozdania z jego dziafalnosci

- omowita mozliwosci reintrodukcji owcy na stokach Czantorii i mozliwosci

wykorzystania na ten cel srodkow z programow Owca+, Promocja Hodowli Owiec

oraz srodkow Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska- dziatania Komisji

jako wspierajace inicjatywg Jana Sztefka z Gromady Gorali

- zaopiniowafa Operat Uzdrowiskowy dia miasta Ustron

- w zwiqzku z powstata w wyniku prac Komisji koncepcja Rewitalizacji Bfadniczki

i Mfynowki wnioskowafa o zabezpieczenie srodkow w bud2ecie roku 2009 na

opracowanie dokumentacji

- odbyla spotkanie z Janem Stecem i Tadeuszem Kadfubem reprezentujacymi

WZC Sp. z o.o. - opiniujac taryfy za odprowadzanie nieczystosci i dostawg wodg

- zaprosifa dr Danutg Blahut-Zalewska dyrektor ds. opieki zdrowotnej ZZOZ

Cieszyn przedstawiajqc jej propozycjg rozszerzenia usfug specjalistycznych

swiadczonych przez Zakttad na terenie przychodni przy ul. Mickiewicza 1

- sporzadzi>~a Miejski Program Profilaktyki Zdrowotnej

- zaopiniowafia program Miejskiej Komisji Rozwiazywania Problemow Alkoholowych

i Zapobiegania Narkomanii

- opiniowata pozostafe uchwaty oraz sprawozdania przygotowywane na Sesje Rady

Miasta

- opiniowata pisma kierowane do Komisji.

12009-XII 2009

W okresie sprawozdawczym Komisja odbyta 11 posiedzer.

Frekwencja:

- Przemystaw Korcz - 11 obecnosci



Marzenna Szczotka - 8 obecnosci, 3 nieobecnosci usprawiedliwione

Bogusfawa Ro2nowicz- 10 obecnosci, 1 nieobecnosc usprawiedliwiona

Stefan Baldys - 8 obecnosci, 2 nieobecnosci usprawiedliwione,

1 nieusprawiedliwiona

Maria Jaworska - 10 obecnosci, 1 nieobecnosc usprawiedliwiona

Tadeusz Krysta - 10 obecnosci, 1 nieobecnosc usprawiedliwiona.

Podobnie jak w roku ubiegtym, glownym tematem prac komisji w okresie

sprawozdawczym byfa problematyka dostgpnosci do usfug medycznych na terenie

Ustronia. Realizowano ustalone kierunki dziafiania:

- zachowanie dotychczasowej puli usfug medycznych

- poszerzenie jej zakresu w dziedzinie usfug specjalistycznych

- kontynuacja sobotniej opieki Iekarsko-piel gniarskiej dia turystbw i mieszkancow

Ustronia.

W Iipcu 2009r. po raz pierwszy w Ustroniu zostaf zorganizowany Wakacyjny

Tydzier Zdrowia, przygotowywany w latach ubiegtych przez Starostwo Powiatowe na

cieszyr skim rynku. DziQki zaangazowaniu Wydziatu Mieszkaniowego Urzgdu Miasta

Ustror i wsparciu Komisji, ustronska edycja Wakacyjnego Tygodnia Zdrowia zyskafa

uznanie gfownego organizatora i zostanie zorganizowana w naszym miescie

ponownie w roku 2010. W ramach imprezy, mieszkar com Ustronia i turystom

udzielono nieodplatnie m.in. kilkuset porad Iekarskich oraz badar poziomu cukru

i cholesterolu we krwi. Przedsigwzigcie to stanowi uzupefnienie Miejskiego Program

Profilaktyki Zdrowotnej.

Kontynuujac temat modernizacji i rozszerzenia usfug medycznych w Przychodni

Zdrowia przy ul. Mickiewicza, Komisja na bie2gco spotykala sig z panem

naczelnikiem M. Kozfowskim oraz najemcami, ustalajac dogodne dia obu stron

warunki prowadzenia inwestycji. Na posiedzenie Komisji zaproszono p. dr DanutQ

Bfiahut-Zalewska dyr d/s opieki zdrowotnej ZOZ Cieszyn, przedstawiajac jej

propozycjg rozszerzenia usfug specjalistycznych swiadczonych przez Zakfad, na

terenie ustror skiej przychodni. W tym celu odbylo sig rowniez spotkanie pofaczone

z wizja na terenie przychodni, w ktorym uczestniczyli: p. dr Bednarska-Czerwinska

dyrektor ZOZ Cieszyn, starosta Cz. Gluza, burmistrz I. Szarzec oraz przewodniczacy



Komisji. Komisja zaopiniowata pozytywnie wnioski osob ubiegajacych siQ o wakujgce

lokale przychodni oraz dokonata odbioru II etapu prac remontowych.

Ponadto w okresie sprawozdawczym Komisja:

- odbyfa 2 spotkanie z kierownikiem Miejskiego Osrodka Pomocy Spotecznej oraz

1 z kierownikiem Miejskiego Domu Spokojnej Starosci - opiniujgc sprawozdania

z ich dziatalnosci

- odbyfa spotkanie z prezesem PU ,Ustroh" S.A. Dariuszem Luboniem oraz

zastgpcq ds. Iecznictwa dr Katarzynq Wencel - sktadajgc wnioski o wigkszy

dostQp mieszkancow Ustronia do Iecznictwa uzdrowiskowego

- odbyfa spotkanie z przedstawicielami firmy ENION S.A. Mirostawem Zielir skim

i Stefanem Madejem - wnioskujac o synchronizacjg inwestycji miasta i firmy

w zakresie infrastruktury oswietleniowej i energetycznej

- odbyfa spotkanie z prezesem WZC Januszem Stec oraz Prezesem

Przedsigbiorstwa Komunalnego Sp. z o. Alojzym Sikora - opiniujac taryfy za

odprowadzanie nieczystosci i dostawq wodc

- odbyfa posiedzenie wyjazdowe monitorujgc stan parkow, zieleni oraz placow

zabaw na terenie miasta

- opiniowata Miejski Program Profilaktyki Zdrowotnej oraz Program Niskiej Emisji

- opiniowata pozostate uchwaty oraz sprawozdania przygotowywane na Sesje Rady

Miasta

- opiniowata pisma kierowane do Komisji.

12010-X 2010

W okresie sprawozdawczym Komisja odbyfa 11 posiedzer.

Frekwencja:

- Przemystaw Korcz - 11 obecnosci

- Marzenna Szczotka - 10 obecnosci, 1 nieobecnosc usprawiedliwiona

- Bogustawa Roznowicz- 11 obecnosci

- Stefan Batdys - 8 obecnosci, 3 nieobecnosci usprawiedliwione

- Maria Jaworska - 10 obecnosci, 1 nieobecnosc usprawiedliwiona

- Tadeusz Krysta - 11 obecnosci.



Podobnie jak w roku ubiegfym kontynuowano temat dostcpnosci do uslug

medycznych na terenie Ustronia . W zwiazku z zakor czeniem remontu wnctrza

przychodni przy ul. Mickiewicza 1 i powickszeniem Iiczby gabinetow , pojawila sic

koniecznosc pozyskania nowych najemcow. W zwiazku z tym Komisja odbyla szereg

spotkar z oferentami. Po rozpatrzeniu wnioskow pod wzglcdem ich dopasowania do

potrzeb , wybrano ofertc firmy Med.-Lab Sucharek. Firma zajmuje sic pobieraniem

i analizq medyczna materia#ow biologicznych.

W Iipcu 2010r. po raz drugi w Ustroniu zostal zorganizowany Wakacyjny Tydzien

Zdrowia, przygotowywany w latach ubieglych przez Starostwo Powiatowe na

cieszynskim rynku . W ramach imprezy , mieszkar com Ustronia i turystom udzielono

nieodplatnie m.in. kilkuset porad Iekarskich oraz badan poziomu cukru i cholesterolu

we krwi. Przedsicwziccie to stanowi uzupelnienie Miejskiego Programu Profilaktyki

Zdrowotnej.

Ponadto w okresie sprawozdawczym Komisja:

- odbyfa 2 spotkanie z kierownikiem Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej -

analizujqc dzialania zwiazane z realizacja projektu Nowe mozliwosci dla Twojej
przyszlosci

- wysluchala wnioskow pracownic MOPS dotyczacych poprawy funkcjonowania
osrodka

- odbyfa spotkanie z Elzbieta Pruszkowska , doradca rolnym w Slaskim Osrodku
Doradztwa Rolniczego

- odbyfa posiedzenie wyjazdowe monitorujac stan parkow, zieleni oraz placow

zabaw na terenie miasta , formulujac wnioski do realizacji

- czlonkowie komisji wizytowali w Miejskim Domu Spokojnej Starosci zapoznajac

sic z biezaca praca placowki

- odbyfa spotkanie poswiccone problemowi tzw. dopalaczy . W spotkaniu
uczestniczyli komendanci Policji, Strazy Miejskiej oraz radca prawny . Komisja
opracowala sposob postcpowania w przypadku pojawienia sic punktow sprzeda2y

tych srodkow na trenie miasta

- opiniowata pozostate uchwaty oraz sprawozdania przygotowywane na Sesje Rady
Miasta

- opiniowata pisma kierowane do Komisji.
Przewodny Komisji

Przemyseaw fnrcz-
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